
 

Skovlunde d. 03.05.2022 

 

 

Indkaldelse til bestyrelsesmøde 

I beboerlokalet ved 90  

I afdelingsbestyrelsen 107 

onsdag den 03. maj kl. 18:00 -21:00  

  

Dagsorden: 

1. Velkommen 

2. Valg af ordstyrer/ Valg af referent 

3. Godkendelse af referat  

4. Formandens meddelelser / Nyt fra AAB 

5. Meddelelser fra QPARK / Helhedsplan - Bygherremøde 

6. Meddelelser fra beboerlokalet / Gårdmiljø 

7. Hjemmesiden m.m. 

8. Bestyrselsrunden 

9. Næste møde 

10. Eventuelt 

 

Dagsorden: 

               Tilstede: Lene Kim Poul  

Afbud: Glenn Torben Zivka 

 

 

1. Velkommen 

Formand Lene Bangsbostrand Enna byder velkommen. 

 

2. Valg af ordstyrer/ Valg af referent 

Kim / Lene 

3. Godkendelse af referat 

Godkendt           

                              



4. Formandens meddelelser / Nyt fra AAB  

Plante dag den 22/5 2022 
Kontoret bestiller plantekasser og jord, vi indkøber selv blomster og 
krydderurter m.m. 
Når der holdes beboere arrangementer i afdelingen, holder de 5000 kr. 
ikke, som bestyrelsen har til rådighed. Har aftal med inspektøren Jan Obel 
at vi kan forhøje det hvis der er behov for det. 
Knallerter 45 og 30 som står langs husmurene i afdelingen, skal ud at stå 
på MC pladserne. Der vil blive rette henvendelse til de beboere som ikke 
overholder vedtægterne. 
Der mangler stadig at blive beskåret nogle buske og træer, det bliver gjort 
i sommer/efteråret. Der er sået forskellige vild med vilje blomster. 
Der er en del problemer med døråbneren i vaskeriet 28, den virker ikke 
optimalt, der vil blive rettet henvendelse til Fibia som er dem der står for 
internettet. 

                                Der er repræsentantskabsmøde 18.5.2022, Lene Torben Glenn deltager.                                               
                                Zivka deltager som gæst. 

Der mangler SF sten i gård 2 på fortovet, langs buskadset, der er beboere 
så er faldet, da det er svært at se det når det er mørkt. Det bliver lavet. 
Der er mange klager på trappevask i afdelingen, inspektør Jan Obel er på 
den sag.                                                                     

                                 
 

                          5.  Meddelelser fra QPARK / Helhedsplan – Bygherremøde  

Varmecentralerne er slidt og kan ikke holde meget længer, der er 

indhentet tilbud på afdelingens 2 varmecentraler. Der bliver indkaldt til 

ekstraordinærafdelingsmøde.  

Helhedsplanen kører efter planen. Der bliver indkaldt til infomøde i løbet 

af året for beboerne.  

Der er ved at blive undersøgt hvor hurtigt der kan blive lavet 20 

midlertidige p-pladser ud mod Torvevej. 

            

6.   Meddelelser fra beboerlokalet / Gårdmiljø 

Der er godt gang i udlejningen af beboerlokalet. 

                                Pensionist kluppen holder lukket til efteråret. 

                                 

7.  Hjemmesiden m.m. 

Den er opdateret.  

 



                          8.  Bestyrselsrunden 

                               Der er ingen der har noget. 

 

                          9.  Næste møder 

                               Den 8.6.2022 kl.18.00 

 

                        10. Eventuel 

 

 

Tak for et godt møde. 

Venlig hilsen 

                                                                  Formand Lene Enna     

 

   

 

 


